
ZBOR OBČANOV V SAVSKEM NASEUU

Preveč različnega gradiva
Krajani Savskega naselja so se

21. septembra zbraii na javno
razpravo o gradivu Ljubljana
2000, o študiji prometa zazidal-
nega otoka BS 1/1 Savsko nase-
Ije, sprejemu samoupravnih spo-
razumov o ustanovitvi SIS obči-
ne ter o dopolnitvi zazidalnega
načrta za južni del otoka M-5 Ža-
le ter izgradnji kultnih objektov,
katoU&ke certcve in mošeje.

Izredno dober obisk krajanov
je pokazal, da jih zanima, kako se
bo razvijalo Savsko naselje, kako
bo usmerjen promet, kakšne bo-
do Žale, kje bodo postavljeni

kultni objekti, kam s parkirisči in
koliko zelenic bo ostalo.

Žal je po tri ure trajajočem
zboru mnogo krajanov odšlo do-
mov z nferazčiščenimi pojmi.
Morda je bilo na dnevnem redu
preveč raznolikega gradiva.
Kljub izredni prizadevnosti stro-
kovnjakov, predstavnikov komu-
naie, urbanizma. LUZ in projek-
tantov, krajani niso bili povsem
zadovoljni z razlago. Namen zbo-
ra je bil seznaniti krajane s pred-
logi oz. načrti, za katere še vedno
obstojajo možnosti, te že ne več-
jih pa vsaj manjših sprememb.
Verjetno bi bili rezultati razprave

le bolj učinkoviti, če bi posamez-
ne točke, posebno tiste »bole-
če«, obravnavali vsako posebej.
Vsaka od teh rekonstrukcij in
gradenj namreč ne bo služila le
kratkotrajno dobo, zato tudi od-
ločitve ne smejo biti preuranje-
ne. Tega se krajani očitno dobro
zavedajo.

Prav gotovo bo ta zbor sprožil
med krajani plaz pogovorov in
ob tem tudi predlogov, s katerimi
bpdo pomagali razvozlati dolgo-
letna sporna vprašanja o prome-
tu in zazidavi na področju Sav-
skega naselja in Žai.
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